
AJUNTAMENT DE BURJASSOT

ESBORRANY

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA
DE BURJASSOT DEL 3 DE MARÇ DE 2016

Membres assistents:

Rafa García, alcalde-president
Pepe Ruiz, regidor d’Urbanisme, Hisenda i economia
Manuel Pérez Menero, representant PSOE
Mª José Bartual, representant del Partido Popular
Alicia Moreno, representant d'Esquerra Unida
Adrián Juste, representant de Totes amb Burjassot
Tatiana Sanchis, representant de Ciudadanos- Partido de la ciudadanía
José María Jiménez, representant del CEMEF
AFIVAN, Asociación de fibromialgia de Valencia
A.V. Accés Ademús-Rajolar 613 V
A.V. Blasco Ibáñez i adj
A.V. El empalme
A.V. Isaac Peral
A.V. Lauri Volpi
A.V. Lauri Volpi dos- Els olvidats
A.V. Lucense
A.V. Mestre Lope- José Carsí
A.V. Sant Joan 
Associació Burjaweb
Associació cultural Bassot
Col·lectiu Bordissot
Federació d’A.V. de Burjassot
Sociedad protectora de animales de Burjassot
Gabriel Belda 
Mª Ángeles Navarro Banacloy
Roberto González Arévalo
Susana Sánchez
Vicente Felipe Ros

Excusa la seua assistència:
Entitat cultural El Piló

Secretària: Mª Cruz Expósito Lillo, tècnica de Participació Ciutadana

Començament: 19.10 h        Finalització: 20.30 h
Lloc: Sala d’Audiovisuals. Casa de Cultura
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

Molts dels assistents manifesten que no les ha arribat cap documentació, així que l'aprovació de
l'acta anterior es posposa a la següent sessió i es tornarà a enviar tot de nou des de dos comptes de
correu i a noves adreces proporcionades pels afectats.

2. RENOVACIÓ CÀRRECS I REPRESENTANTS, VICEPRESIDENT/A I REPRESENTANT PER
PLE I RESTA D'ÒRGANS.

Es procedeix a explicar el paper dels diferents càrrecs que es deuen renovar hui, donat que ja
ha passat  el  termini  de tres anys  per  als  nomenaments no polítics.  Es tracta  de representants
d'associacions o entitats, vicepresident/a i representant per al ple i altres òrgans.

En el cas de representants d'associacions i entitats, s'informa que mitjançant mail o registre
d'entrada es presentarà un escrit en el qual es designe novament este càrrec. Es pot repetir una
vegada.

El  representant  per  al  ple  i  altres  òrgans,  deurà  d'anar  en  representació  del  Consell  de
participació si aquest presenta alguna iniciativa a l'Ajuntament.

El vicepresident no té cap funció atribuida en el reglament, però per lògica, farà funció de
suplent en cas que puga fallar el representant.

S'informa  que  en  la  votació  podran  votar  els  representants  d'entitats  i  associacions,  els
particulars no tenen vot.

Arsenio Moraga es presenta com candidat a representant, i es procedeix a la votació a mà
alçada, resultant 7 votos positius i 0 negatius, amb el que passa a ser el representant.

Per a vicepresident, es presenten Vicente Felipe Ros, de la Asociación Sororidad i Juan José
Cano de AFIVAN, resultant 2 votos a favor de Vicente Felipe Ros i Juan José Cano de AFIVAN amb
5 vots a favor, amb el que passa a ser vicepresident Juan José Cano.

3. REGLAMENT D'HONORS I DISTINCIONS DE BURJASSOT

Rafa  García passa  a  presentar  el  Reglament  d'honors  i  distincions  de  Burjassot,  agraint
l'assistència perquè significa una preocupació per la participació ciutadana en la gestió municipal. 

Passa a ressaltar els punts més importants, donat que alguns no han tingut l'ocasió de vore'l: 

-fill predilecte, persona que, de forma extraordinària ha resaltat per la seua labor en el municipi
i ha nascut a Burjassot i fill adoptiu, que destacant també, no ha nascut ací. Ha de ser aprovat per
majoria absoluta del ple de l'Ajuntament.

-medalla d'honor, de plata i or, és pot donar a qualsevol persona física o jurídica que per els
seues obres, activitats o serveis haja destacat. També s'ha de aprovar per majoria absoluta del ple.

El Reglament s'ha adaptat dels existents d'altres municipis. 

Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, planteja una sèrie de propostes: que pose alcaldia,
en lloc d'alcalde, per abastar els dos géneres, i també grups polítics

Rafa García, sí que ho arreplega, alcaldia respón a altres propostes, 

Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, sembla més lògic que un grup polític puga proposar-
ho, no set membres,

Rafa García, comenta que qualsevol entitat o un grup ho pot proposar, però ha de ser alguna
cosa consensuada, no pot ser que es propose sense una majoria representativa.

Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, ens sembla molt 2000 signatures, hem proposat 500
signatures, que és el que es demana per a un club de lectura.

Rafa  García,  insistisc  que  l'alcalde  no  té  el  poder  d'aqueix  reconeixement,  doncs  s'ha
d'aprovar per majoria absoluta, però el tema de les 500 signatures, s'arreplega si us sembla bé.

Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, es podria proposar una periodicitat i un límit, a més
de paritat, 
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Rafa García, no ens agradaria posar límits ni obligar-nos a donar aquests reconeixements
perquè toca, ni veure'ns obligats a donar a un sexe quan pot ser que li'l meresca una persona de
l'altre, 

Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, Burjassot té colors oficials com a tals? Pel color de la
cinta.

Rafa García, no. S'ha proposat la senyera.

Juan José Cano, d'AFIVAN, es podria arreplegar com retirar els reconeixements de forma
detallada? 

Rafa García, el mecanisme per a la retirada és el mateix que per a atorgar-la, amb el que ha
de passar per la mateixa majoria que se li va donar. Detallar les causes pot donar lloc a complicar la
lògica.

Pedro Díaz, d'AA.VV. L'Empalme, recordes alguna que s'haja donat?

Pepe Ruíz,  vam reconèixer com a fill  adoptiu a un missioner, José García, un xiquet de la
guerra, acollit  en una família de Burjassot que es va fer religiós i missioner. Estava molt lligat al
poble. 

Acabat de tractar aquest tema, arrepleguem per consens la proposta de modificar el nombre
de signatures a 500.

4. TORN OBERT DE PARAULES.

Olivier Lauwers, d'AAVV Blasco Ibáñez, manifesta la possibilitat de fer constar de manera
nominal en acta els vots positius, atès que tots els assistents no tenen dret a vot,

Rafa García, no ho veig clar, la secretària ha de garantir la validesa del vot.

Vicente Felipe Ros, així com es va publicitar molt la formació del Consell Agrari, es podria fer
el mateix amb aquest consell.

Rafa  García, s'ha fet  nota  de premsa,  s'ha  publicitat  a  la  web,  s'ha enviat  per  correu,  el
problema del correu és d'incompatibilitat de servidors. Volem que la informació arribe, així que estem
oberts a qualsevol suggeriment al respecte, potser no ho estem fent bé. Sobretot als que no vos
arriben els correus, vam intentar solucionar-després.

Vicente Felipe Ros, em referia als cartells que es van posar per al consell agrari.

Rafa García, és clar, com més gent millor, si no hi cabem busquem un lloc més gran.

Vicente Felipe Ros, hi ha altres consells, com el de comerç, al qual pot assistir qualsevol.

Rafa García, em prenc nota d'augmentar la publicitat.

Vicente Felipe Ros, el nivell de participación és molt baix. Hi ha 300 associacions.

Rafa García, a mi no em sembla baix.

Vicente Felipe Ros, m'agradaria saber si es fa seguiment dels documents que s'han treballat
en el Consell.

Rafa García,  és clar,  sobretot el tema de la neteja va tenir  molt  èxit  quant a participació i
recollida de suggeriments, es van fer dues seguits sobre aquest tema. Ens agrada utilitzar el consell
per a aquestes aportacions que ens ve molt bé.

Vicente Sanchis, de Burjaweb, es té previst que es reunisca la Comissió permanent? I, es pot
saber quines de les iniciatives de l'Agenda 21 s'han arreplegat?

Rafa García, ens comprometem a que es reunisca la comissió.

Vicente Felipe Ros, aquesta comissió es renova? Falta gent?

Mª Cruz Expósito, secretària, no t'ho sé assegurar si es renova, he de mirar-ho, el màxim de
persones són 25 però el desitjable és que com menys gent millor, per poder treballar.

Rafa García, cap problema a tornar a convocar per tractar temes específics.
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Olivier Lauwers, d'AAVV Blasco Ibáñez, es podrien utilitzar els panells informatius que he
vist que es posaran en marxa?

Rafa García, es posaran en marxa 4 panells informatius que es podran utilitzar per publicitar
aquest tipus de coses. Si funciona bé i es manté, l'ideal és un per barri.

Ciutadà, com a usuari de bicicleta, es podria senyalitzar el carrer Jorge Juan com ciclocarrer
perquè es respecte el vianant i les bicicletes, perquè a hores punta, els conductors es posen molt
nerviosos, i posar més aparcaments per bici quadrats.

Rafa García, cap problema

Olivier  Lauwers,  d'AAVV  Blasco  Ibáñez,  en  zones  de  vianants,  sobretot  en  carrers
comercials, la gent creua d'una part a una altra amb el perill que porta que es creue amb una bici i es
produisca un atropellament,

Ciutadà, jo parle de carrers, i de procurar un respecte i afavorir la convivència.

Vicente Felipe Ros, ja que no es reuneix ni la permanent, si hi ha pressupostos participatius
pot ser que les persones participaren més, tampoc s'han format les meses de barri, es podrien haver
tractat temes que s'han fet ja.

Rafa  García, per  desgràcia,  els  pressupostos  no  tenen  inversions,  de  manera  que  és
complicat, malauradament, que es pot opinar. En el tema de la despesa de Diputació, no hem tingut
ni capacitat ni marge de maniobra, perquè hi havia un termini molt curt per efectuar la despesa.

Arsenio Moraga, Federació d'Associació de Veïns, només informar de la convocatòria d'un
acte reivindicatiu en el pas a nivell de l'estació de Burjassot-Godella el 21 de març a les 19,30 h
arran de l'última mort ocorreguda allà.

Rafa García, dimecres a les 10,30 h tenim reunió amb la Conselleria al respecte, de totes
maneres, aniré a l'acte. Passaré a la Federació les cartes que hem enviat demanant una actuació
immediata, seguirem insistint, l'objectiu final és el soterrament.

Pedro  Díaz,  AA.VV.  L'Empalme. les  actuacions  de  renovar  els  barris  amb  les  pintures
urbanes, hi ha un calendari d'execució i un període?

Rafa García, qualsevol paret pública pot proposar-se per ser pintada, el període és il·limitat, El
mateix barri pot proposar paret i temàtica.

AAVV Isaac Peral, al nostre barri que va ser la primera, s'ha respectat.

Pedro Díaz,  AA.VV. L'Empalme,  parets  de comunitats  que han estat  grafiteades es va a
incloure en algun pla municipal?

Rafa García, en una paret privada no es pot actuar. Només sobre parets públiques.

Vicente Felipe Ros, en una paret prop de l'Estació de Burjassot-Godella, s'ha arribat a un
acord amb la propietat i s'ha pintat. Es pot arribar a un conveni de cessió d'ús com el tema dels horts
socials.

Rafa García, sí, és clar, es pot fer aquest tipus d'acords.

Francisco Micó, Col·lectiu Bordissot, com s'ha comentat que es reunirà amb FGV, se li pot
traslladar l'opció d'unificar tarifes de metro al municipi?

Rafa García, sí, no som l'únic, fa temps es va parlar i es va traslladar a l'entitat el tema. S'està
estudiant per trobar una fórmula.

Pedro Díaz, AAVV El empalme, la consellera va adquirir el compromís de la modificació del
traçat del soterrament de les vies per al 2016, hi ha algun moviment al respecte? Es tractava d'una
modificació, no d'una nova redacció.

Rafa García,  ja  estan treballant  en això,  la partida estava dotada. Per a nosaltres és una
prioritat,  que un cop finalitzat el projecte s'execute. Aprofitarem el dimecres per veure com va el
tema.
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Rosa Alonso, AAVV accés Ademuç-Rajolar 613 viv,  hi ha possibilitat de rescatar el servei
d'autobús urbà com la gua-gua que es va fer un cop? No ho dic per ser gratuït sinó pel servei.

Rafa García, ho hem valorat, però és inassumible per a un municipi com aquest. S'ha pensat
en mancomunar, però no s'ha concretat res.

Rosa  Alonso,  AAVV  accés  Ademuç-Rajolar  613  viv, quan  hi  havia  la  gua-gua com
funcionava? perquè seria rescatar aquest sistema. Però pagant, encara que siga simbòlic, perquè
siga rendible, tipus bo o similar.

Vicente Felipe Ros, has tingut converses amb Ribó i fins i tot ets al consorci que tracta el tema
del transport metropolità. Abans arribava aquí un autobús des de València, en aquestes converses
que heu tingut, s'ha parlat d'això? De l'ampliació d'horaris del metro? Hi ha ciutats on circula tota la
nit. Tampoc puc accedir a aquest bo especial per a aturats perquè no visc a València. Per què se'ns
exclou? Heu parlat d'això?

Rafa  García, ens diuen que l'últim  tren de passatgers  passa  molt  tard  per  el  tema de la
molèstia per soroll nocturn.

Vicente Felipe Ros, ara passa a les 23,10h el que torna a cotxeres. Pel que fa al soroll, he
viscut sempre a prop de les vies i mai m'ha molestat. L'autobús sí que molesta.

Pedro Díaz, AAVV El empalme, un cop es fica l'últim metro a cotxeres, surten els vehicles de
manteniment, que fan més soroll perquè porten un altre motor. Es tracta d'un tema d'organització, no
de molèsties. Es pot fer una mena de llançadora.

Rafa García, pel que fa a EMT, tenim més sort perquè arriba a entrar a Burjassot en estar la
Universitat. A altres municipis els han llançat l'opció del cofinançament, amb preus molt alts.

Roberto González Arévalo, hi haurà una segona fase d'asfaltat? Ho dic pel carrer Primer de
Maig.

Rafa García, encara queda fase d'asfaltat, però ho he de mirar.

Roberto González Arévalo, encara hi ha les restes dels anteriors guals.

Rafa garcía, prenc nota i ho verifiquem.

Acabat el torn obert de paraules, Rafa García acaba la reunió i agraeix la presència i la col·laboració
de tots els assistents.

I com que no hi ha uns altres assumptes per tractar-hi, el president alça la sessió, la qual, com a
secretària, signe junt amb l’alcalde.

La secretària

Vist i plau
L'alcalde
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BORRADOR

ACTA  DE  LA  SESIÓN  ORDINARIA  DEL  CONSEJO  MUNICIPAL  DE  PARTICIPACIÓN
CIUDADANA DE BURJASSOT DEL 3 DE MARZO DE 2016

Miembros asistentes:

Rafa García, alcalde-presidente
Pepe Ruiz, concejal de Urbanismo, Hacienda y economía
Manuel Pérez Menero, representante PSOE
Mª José Bartual, representante del Partido Popular
Alicia Moreno, representante de Esquerra Unida 
Adrián Juste, representante de Totes amb Burjassot
Tatiana Sanchis, representante de Ciudadanos- Partido de la ciudadanía
José María Jiménez, representante del CEMEF
AFIVAN, Asociación de fibromialgia de Valencia
A.V. Acceso Ademuz-Rajolar 613 V
A.V. Blasco Ibáñez y ady
A.V. El empalme
A.V. Isaac Peral
A.V. Lauri Volpi
A.V. Lauri Volpi dos- Els olvidats
A.V. Lucense
A.V. Mestre Lope- José Carsí
A.V. Sant Joan 
Asociación Burjaweb
Associació cultural Bassot
Col·lectiu Bordissot
Federación de A.V. de Burjassot
Sociedad protectora de animales de Burjassot
Gabriel Belda 
Mª Ángeles Navarro Banacloy
Roberto González Arévalo
Susana Sánchez
Vicente Felipe Ros

Excusa su asistencia:
Entitat cultural El Piló

Secretaria: Mª Cruz Expósito Lillo, técnica de Participación Ciudadana

Comienzo: 19.10 h        Finalización: 20.30 h
Lugar: Sala de Audiovisuales. Casa de Cultura
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DESARROLLO DE LA SESSIÓN

1. LECTURA Y APROVACIÓN, SI PROCEDE, DEL ACTA DE LA SESIÓN ANTERIOR

Muchos de los asistentes manifiestan que no les ha llegado ninguna documentación, así que la
aprobación del acta anterior se pospone a la siguiente sesión y se volverá a enviar todo de nuevo
desde dos cuentas de correo y en nuevas direcciones proporcionadas por los afectados.

2. RENOVACIÓN CARGOS Y REPRESENTANTES, VICEPRESIDENTE/ A Y REPRESENTANTE
PARA PLENO Y RESTO DE ÓRGANOS.

Se procede a explicar el papel de los diferentes cargos que se deben renovar hoy, dado que
ya ha pasado el plazo de tres años para los nombramientos no políticos. Se trata de representantes
de asociaciones o entidades, vicepresidente / a y representante para el pleno y otros órganos.

En el caso de representantes de asociaciones y entidades, se informa que mediante mail o
registro de entrada se presentará un escrito en el que se designe nuevamente este cargo. Se puede
repetir una vez.

El representante para el pleno y otros órganos, deberá ir en representación del Consejo de
participación si éste presenta alguna iniciativa al Ayuntamiento.

El vicepresidente no tiene ninguna función atribuida en el reglamento, pero por lógica, hará
función de suplente en caso de que pueda fallar el representante.

Se informa que en la votación podrán votar los representantes de entidades y asociaciones,
los particulares no tienen voto.

Arsenio Moraga se presenta como candidato a representante, y se procede a la votación a
mano alzada, resultando 7 votos positivos y 0 negativos, con lo que pasa a ser el representante.

Para el vicepresidente, se presentan  Vicente Felipe Ros y  Juan José Cano de AFIVAN,
resultando 2 votos a favor de Vicente Felipe Ros y Juan José Cano de AFIVAN con 5 votos a favor,
con lo que pasa a ser vicepresidente Juan José Cano.

3. REGLAMENTO DE HONORES Y DISTINCIONES DE BURJASSOT

Rafa  García  pasa  a  presentar  el  Reglamento  de  honores  y  distinciones  de  Burjassot,
agradeciendo la asistencia porque significa una preocupación por la participación ciudadana en la
gestión municipal.

Pasa a resaltar los puntos más importantes, dado que algunos no han tenido ocasión de verlo:

-hijo predilecto, persona que, de forma extraordinaria ha resaltado por su labor en el municipio
y ha nacido en Burjassot e hijo adoptivo, que destacando también, no ha nacido aquí. Debe ser
aprobado por mayoría absoluta del pleno del Ayuntamiento.

-medalla de honor, de plata y oro, se puede dar a cualquier persona física o jurídica que por
sus obras, actividades o servicios haya destacado. También se ha de aprobar por mayoría absoluta
del pleno.

El Reglamento se ha adaptado los existentes de otros municipios.

Adrián Juste, de Totes amb Burjassot plantea una serie de propuestas: que ponga alcaldía,
en lugar de Alcalde, para abarcar los dos géneros, y también grupos políticos

Rafa García, sí lo recoge, alcaldía responde a otras propuestas,

Adrián  Juste,  de  Totes  amb  Burjassot  parece  más  lógico  es  que  un  grupo  político  pueda
proponerlo, no siete miembros,

Rafa García, comenta que cualquier entidad o un grupo lo puede proponer, pero debe ser algo
consensuado, no puede ser que se proponga de forma sin una mayoría representativa.

Adrián Juste, de Totes amb Burjassot  nos parece mucho 2000 firmas, hemos propuesto 500
firmas, que es lo que se pide para un club de lectura.

Rafa García, insisto que el alcalde no tiene el poder de ese reconocimiento, pues se debe
aprobar por mayoría absoluta, pero el tema de las 500 firmas, se recoge si os parece bien.
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Adrián Juste, de Totes amb Burjassot  se podría proponer una periodicidad y un límite,
además de paridad, 

Rafa García, no nos gustaría poner límites ni obligarnos a dar estos reconocimientos porque
toca, ni vernos obligados a dar a un sexo cuando puede ser que se lo merezca una persona del
otro, 

Adrián Juste, de Totes amb Burjassot, Burjassot tiene colores oficiales como tales? Por el
color de la cinta.

Rafa García, no. Se ha propuesto la señera.

Juan José Cano, de AFIVAN, ¿se podría recoger cómo retirar los reconocimientos de forma
detallada? 

Rafa García, el mecanismo para la retirada es el mismo que para otorgarla, con lo que ha de
pasar por la misma mayoría que se le dio. Detallar las causas puede dar lugar a complicar la lógica.

Pedro Díaz, de AA.VV. El Empalme, ¿recuerdas alguna que se haya dado?

Pepe Ruíz, reconocimos como hijo  adoptivo  a  un misionero,  José  García,  un niño de la
guerra, acogido en una familia de Burjassot que se hizo religioso y misionero. Estaba muy ligado al
pueblo. 

Acabado de tratar este tema, recogemos la propuesta de modificar el número de firmas a 500.

4. TURNO ABIERTO DE PALABRAS.

Olivier Lauwers, d'AAVV Blasco Ibáñez, manifiesta la posibilidad de hacer constar de forma
nominal en acta los votos positivos, dado que todos los asistentes no tienen derecho a voto,

Rafa García, no lo veo claro, la secretaria ha de garantizar la validez del voto.

Vicente Felipe Ros, así como se publicitó mucho la formación del Consell agrari, se podría
hacer lo mismo con este consejo.

Rafa García, se ha hecho nota de prensa, se ha publicitado en la web, se ha enviado por
correo, el problema del correo es de incompatibilidad de servidores. Queremos que la información
llegue,  así  que  estamos abiertos  a  cualquier  sugerencia  al  respecto,  a  lo  mejor  no lo  estamos
haciendo bien. Sobretodo a los que no os lleguen los correos, intentamos solucionarlo después.

Vicente Felipe Ros, me refería a los carteles que se pusieron para el Consell agrari.

Rafa García, claro, cuanta más gente mejor, si no cabemos buscamos un sitio más grande. 

Vicente Felipe Ros, hay otros consejos, como el de comercio, al que puede asistir cualquiera.

Rafa García, me tomo nota de aumentar la publicidad.

Vicente Felipe Ros, el nivel de partiicipación es muy bajo. Hay 300 asociaciones.

Rafa García, a mí no me parece bajo. 

Vicente Felipe Ros, me gustaría saber si se hace seguimiento de los documentos que se han
trabajado en el Consejo.

Rafa  García, claro,  sobretodo  el  tema  de  la  limpieza  tuvo  mucho  éxito  en  cuanto  a
participación y recogida de sugerencias, se hicieron dos seguidos sobre este tema. Nos gusta utilizar
el consejo para estas aportaciones que nos viene muy bien.

Vicente Sanchis, de Burjaweb, ¿se tiene previsto que se reúna la Comisión permanente? Y,
¿se puede saber cuáles de las iniciativas de la Agenda 21 se han recogido?

Rafa García, nos comprometemos a que se reúna la comisión. 

Vicente Felipe Ros, ¿esa comisión se renueva? Falta gente?

Mª Cruz Expósito, secretaria,  no te lo sé asegurar, el máximo de personas son 25 pero lo
deseable es que cuanta menos gente mejor, para poder trabajar.
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Rafa García, no hay problema en volver a convocar para tratar temas específicos.

Olivier Lauwers, d'AAVV Blasco Ibáñez, se podrían utilitzar los paneles informativos que he
visto que se van a poner en marcha?

Rafa García, se van a poner en marcha 4 paneles informativos que se podrán utilizar para
publicitar este tipo de cosas. Si funciona bien y se mantiene, lo ideal es uno por barrio.

Ciudadano, como usuario de bicicleta, ¿se podría señalizar la calle Jorge Juan como ciclocalle
para que se respete al peatón y las bicis, porque a horas punta, los conductores se ponen muy
nerviosos, y poner más aparcamientos para bici cuadrados.

Rafa García, no hay problema

Olivier  Lauwers,  d'AAVV  Blasco  Ibáñez,  en  zonas  peatonales  sobretodo  en  calles
comerciales, la gente cruza de una parte a otra con el peligro que lleva que se cruce con una bici y
se produzca un atropello,

Ciudadano, yo hablo de calles, y de procurar un respeto y favorecer la convivència.

Vicente  Felipe  Ros, ya  que  no  se  reúne  ni  la  permanente,  si  hubiera  presupuestos
participativos puede ser que las personas participaran más, tampoco se han formado las mesas de
barrio, se podrían haber tratado temas que se han hecho ya. 

Rafa García, por desgracia, los presupuestos no tienen inversiones, con lo que es complicado,
desgraciadamente, que se puede opinar. En el tema del gasto de Diputación, no hemos tenido ni
capacidad ni margen de maniobra, porque había un plazo muy corto para efectuar el gasto.

Arsenio Moraga, Federación de Asociación de Vecinos, solo informar de la convocatoria de
un acto reivindicativo en el paso a nivel de la estación de Burjassot-Godella el 21 de marzo a las
19,30 h a raíz de la última muerte ocurrida allí.

Rafa García, el miércoles a las 10,30 h tenemos reunión con la Conselleria al respecto, de
todas formas, acudiré al acto. Pasaré a la Federacion las cartas que hemos enviado pidiendo una
actuación inmediata, seguiremos insistiendo, el objetivo final es el soterramiento.

Pedro Díaz,  AA.VV.  El  empalme, las actuaciones de renovar los barrios con las pinturas
urbanas, ¿existe un calendario de ejecución y un periodo?

Rafa  García,  cualquier  pared  pública  puede  proponerse  para  ser  pintada,  el  periodo  es
ilimitado. El propio barrio puede proponer pared y temática. 

AAVV Isaac Peral, en nuestro barrio que fue la primera, se ha respetado.

Pedro Díaz, AA.VV. El empalme, paredes de comunidades que han sido grafiteadas ¿se van
a incluir en algun plan municipal?

Rafa García, en una pared privada no se puede actuar. Solamente sobre paredes públicas.

Vicente Felipe Ros, en una pared cerca de la Estación de Burjassot-Godella, se ha llegado a
un acuerdo con la propiedad y se ha pintado. Se puede llegar a un convenio de cesión de uso como
el tema de los huertos sociales.

Rafa García, sí, claro, se puede hacer ese tipo de acuerdos.

Francisco Micó, Col·lectiu Bordissot, como se ha comentado que se va a reunir con FGV,
se le puede trasladar la opción de unificar tarifas de metro en el municipio?

Rafa García, sí, no somos el único, hace tiempo se habló y se trasladó a la entidad el tema. Se
está estudiando para encontrar una fórmula.

Pedro Díaz, AAVV El empalme, la consellera adquirió el compromiso de la modificación del
trazado del soterramiento de las vías para el 2016, hay algún movimiento al respecto? Se trataba de
una modificación, no de una nueva redacción.

Rafa García,  ya están trabajando en ello,  la partida estaba dotada. Para nosotros es una
prioridad, que una vez finalizado el proyecto se ejecute. Aprovecharemos el miércoles para ver cómo
va el tema.
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Rosa Alonso,  Acceso Ademuz-Rajolar  613 V,  hay posibilidad de  rescatar  el  servicio  de
autobús urbano como la gua-gua que se hizo una vez? No lo digo por ser  gratuito sino por  el
servicio.

Rafa García,  lo  hemos valorado, pero es inasumible para un municipio como este.  Se ha
pensado en mancomunar, pero no se ha concretado nada.

Rosa Alonso, Acceso Ademuz-Rajolar 613 V, cuando estaba la gau-gua como funcionaba,
porque sería rescatar ese sistema. Pero pagando aunque sea simbólico, para que sea rentable, tipo
bono o similar.

Vicente Felipe Ros, has tenido conversaciones con Ribó e incluso estás en el consorcio que
trata el tema del transporte metropolitano. Antes llegaba aquí un autobús desde Valencia, en esas
conversaciones que habéis tenido,  ¿se ha hablado de esto? ¿De la ampliación de horarios del
metro? Hay ciudades donde circula toda la noche. Tampoco puedo acceder a ese bono especial
para parados porque no vivo en Valencia. ¿Por qué se nos excluye? ¿Habéis hablado de esto?

Rafa García, nos dicen que el último tren de pasajeros pasa muy tarde para el tema de la
molestia por ruido nocturno. 

Vicente Felipe Ros, ahora pasa a las 23,10 el que vuelve a cocheras. Respecto al ruido, he
vivido siempre cerca de las vías y nunca me ha molestado. El autobús sí que molesta.

Pedro Díaz,  AAVV El empalme,  una vez se mete el  último metro en cocheras,  salen los
vehículos de mantenimiento, que hacen más ruido porque llevan otro motor. Se trata de un tema de
organización, no de molestias. Se puede hacer una especie de lanzadera.

Rafa García, con respecto a EMT, tenemos más suerte porque llega a entrar en Burjassot al
estar la Universidad. A otros municipios les han lanzado la opción de la cofinanciación, con precios
muy altos.

Roberto González Arévalo, ¿va a haber una segunda fase de asfaltado? Lo digo por la calle
Pirmero de Mayo.

Rafa García, aún queda fase de asfaltado ,pero lo tengo que mirar. 

Roberto González Arévalo, aún están los restos de los anteriores badenes. 

Rafa García, tomo nota y lo verificamos.

Acabat el torn obert de paraules, Rafa García acaba la reunió i agraeix la presència i la col·laboració
de tots els assistents.

I com que no hi ha uns altres assumptes per tractar-hi, el president alça la sessió, la qual, com a
secretària, signe junt amb l’alcalde.

La secretària

Vist i plau
L'alcalde
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